

一体式自拍杆

使用说明书

中国制造

● 使用产品前请仔细阅读本说明书，并妥善保管

一体式自拍杆

317MM

170CM / 180CM

产品介绍

手机支架拉手

分离式遥控器

拍照/开关键

铝合金伸缩杆

手机夹

转动头

手柄套筒

三脚支架

蓝牙连接

1. 遥控器首次使用，需先撕除电池绝缘膜。
2. 长按遥控器拍照键3秒开机，蓝灯闪烁开启蓝牙配对模式；
3. 打开手机蓝牙列表，找到“SCS”点击连接。
4. 关机再次长按拍照键3秒。

注意：遥控器默认连接已配对成功的手机。如果您需要更换连接手机设备，请先在已连接的手机上取消蓝牙配对，再连接配对新设备。

固定手机

拉开夹臂将手机横向倾斜向上推，放入手机夹子中夹住手机。

调节不同角度

● 手机夹子部件，可前后倾、左右旋转，不取手机也可以横竖屏自由切换。

落地秒开

● 首先将手机支架拉手上拉出，然后垂直地平面大约10-15cm高度落下，即可自动弹开自拍杆三脚架。

自拍杆打开/合拢

● 打开时一只手握住自拍杆中部位置，另一只手拉住顶盖向上拉，在将每节铝杆拉出。
● 收起三脚架时，当心夹手！
● 合拢时一只手握住自拍杆中部位置，另一只手将拉杆节推回手柄套筒内。手机夹子收纳时，将手靠近夹子顶部按下，最后角架用手握紧即收纳完成。

遥控器收纳

● 取下蓝牙遥控器可进行远程拍摄，遥控器采用卡扣方式，取出时由下往上即可，装回时对准槽位由上往下轻轻按压即可。

遥控器电池安装

● 拧出壳螺丝，滑出电池盖板，安装或更换电池。

规格参数

产品型号	A005
产品尺寸	42.5*38*317mm
夹持尺寸	58-90mm
产品重量	340g±10g
产品材料	ABS+PC、铝合金、硅胶、锌合金
执行标准	Q/SCS 002-2025

注意

为避免造成设备损坏，请注意：
● 请勿将设备暴露于雨水或潮湿环境中；
● 请勿将任何明火、热源（如点燃的蜡烛）放置在设备上或靠近设备；
● 请勿将设备放置在热源附近，例如烤箱、散热器、火炉等其它发热设备；
● 请勿将设备放置在装有液体的物品中，如花瓶等；
● 请勿将设备放置于高温灼热的环境中；
● 使用时注意用力适度，避免暴力拉扯或者用力过猛造成产品的损坏；
● 请勿擅自拆卸设备，使用者不可自行维修内部零件，以防损坏设备。
● 请在平坦的地面使用自拍杆三脚架，且勿让儿童接触，避免倾倒导致儿童受伤或损坏设备。
● 本产品非玩具，内含细小零件，请勿给婴童玩耍，以防误吞。
● 遥控器含电池，请勿将其长期暴露于高温、火烤或类似过热环境中，遥控器不防水，请勿进水或接触腐蚀性液体，长期不使用请将遥控器电池取出。
重要安全信息
1. 使用前请仔细阅读所有安全和操作说明，并妥善保管用户手册，以备日后查阅。
2. 请注意设备上和用户手册中所有注意事项；
3. 请遵从所有操作和使用说明；
4. 仅可使用生产厂商指定的附件/配件；
5. 本设备须由官方维修人员进行维修操作；

保修服务卡

客户姓名：

联系电话：

产品名称：

购买日期：

地 址：

备 注：

警示：

此产品脚架弹开时，请勿靠近头部（或脸部）！请对着地面弹开！

Integrated selfie stick remote control

operation instruction

A005

Made in China

● Please read this manual carefully before use and keep it properly for future reference.

Integrated selfie stick

317MM

170CM / 180CM

Product Introduction

Mobile Phone Stand Handle

Detachable Remote Control

Photo/On-Off Button

Phone Clip

Rotating Head

Aluminum Telescopic Rod

Trippod

Handle Sleeve

Bluetooth connection

1. When using the remote control for the first time, remove the battery insulation film first.
2. Long-press the photo button for 3 seconds to power on, the blue light will flash to activate Bluetooth pairing mode.
3. Open your phone's Bluetooth list, find "SCS" and tap to connect.
4. To power off, long-press the photo button for 3 seconds again.

Note: The remote control will automatically connect to the paired phone by default. To switch to a new device, please unpair it from the current phone first, then connect to the new one.

Fixing the Phone

Extend the clip arms, tilt the phone horizontally upward, place it into the clip, and secure it.

Adjusting Different Angles

● The phone clip can tilt forward/backward and rotate left/right, allowing free switching between portrait and landscape modes without removing the phone.

Instant Open on Landing

● First, pull up the phone stand handle, then drop it from a height of 10-15cm perpendicular to the ground—the tripod will pop open automatically.

Folding/Unfolding the Selfie Stick

● To unfold: Hold the middle of the selfie stick with one hand, pull up the top cover with the other, and extend each section of the aluminum rod.
● Be careful of pinching hands when folding the tripod!
● To fold: Hold the middle of the selfie stick with one hand, and push the rod back into the handle sleeve section by section with the other hand. For storing the phone clip, press the palm against the top of the clip, then grip the tripod to complete storage.

Remote Control Storage

● Remove the Bluetooth remote for remote shooting. The remote is secured by a buckle—lift it up from the bottom to take out, and align it with the slot to press down gently for installation.

Remote Control Battery Installation

● Unscrew the back cover screws, slide out the battery cover, and install or replace the battery.

specification parameter

product model	A005
product size	42.5*38*317mm
Clamping size	58-90mm
Product weight	340g±10g
Product material	ABS+PC、Aluminum alloy, silicone, zinc alloy
Executive standard	Q/SCS 002-2025

Caution

To avoid damaging the device, please note:
● Do not expose the device to rain or humid environments.
● Do not place any open flames (e.g., lit candles) on or near the device.
● Do not place the device near heat sources, such as ovens, radiators, stoves, or other heating devices.
● Do not place the device in objects containing liquids, such as vases.
● Do not place the device in high-temperature or scorching environments.
● Use moderate force when operating—avoid violent pulling or excessive force to prevent damage.
● Do not disassemble the device or repair internal parts by yourself to avoid damage.
● Use the selfie stick tripod on a flat surface and keep it away from children to prevent injury or damage from tipping.
● This product is not a toy and contains small parts—keep it away from infants and young children to prevent accidental swallowing.
● The remote control contains a battery—do not expose it to high temperatures, fire, or overheated environments. It is not waterproof—keep it away from water and corrosive liquids. Remove the battery when not in use for an extended period.
Important Safety Information
1. Read all safety and operation instructions carefully before use, and keep the user manual for future reference.
2. Pay attention to all precautions on the device and in the user manual.
3. Follow all operation and use instructions.
4. Only use accessories specified by the manufacturer.
5. This device must be repaired by official maintenance personnel.

Warranty Service Card

Customer name:

Contact number:

Product name:

Date of purchase:

Address:

Comment:

Warning:

Keep your head/face away when the tripod pops open! Pop it open toward the ground!

This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions: (1) This device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.

Any Changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user's authority to operate the equipment.

Note: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:

- Reorient or relocate the receiving antenna.
- Increase the separation between the equipment and receiver.
- Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.
- Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.

FCC Radiation Exposure statement

The device has been evaluatec to meel general RF exposure requirement. The device can be used in portable exposure condition without restriction.